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1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde. 

Ordlyden ”fraværende” skal ændres til ”Afbud fra” 

       

3. Postgennemgang 

Brev fra Domea ang. regnskabs – og budgetmøde med Jesper Heien.  

Det er 28. marts 

Korrespondance med Jesper Heien vedr., husorden på engelsk. Det findes ikke, men JH undersøger 

hvor og hvordan man kan få det lavet og hvad det evt. koster.  

Mail fra Figenparken vedr. fælles sommerudflugt for både børn og voksne. 

Liste med regler og priser for de respektive fælleshuse. De bliver gennemgået og hængt op flere 

steder. 

 

4. Indkomne beboerklager/forslag 
Der er anmodning fra en beboer om fældning af et træ. Det er imødekommet og bliver udført når 

tiden er til det f.eks sammen med en del anden beskæring. 

Der er adskillige klager ang. Den mangelfulde snerydning og sne som bliver dynget op foran døre til 

skure.  Der er hentydninger til at nogle beboere får særbehandling hvad angår snerydning, men den 

sag er der flere sider af.  Der er dog enighed om, at der IKKE skal gives særydelser til nogen.  

Poul Erik har sendt en skrivelse rundt hvori han erkender den mangelfulde snerydning, og har 

efterfølgende rettet op på det.  

Samtidig indstiller bestyrelsen at overlade den fremtidige snerydning til All Round Service. 

 

 

 

 

 



5. Nyt fra Poul Erik. 

Der er indhentet et tilbud på vedligeholdelse af de grønne områder. Det skal finansieres ved 

besparelse af en ansat. Der vil stadig være mulighed for at modtage folk fra jobcenter. 

Der kan måske opstå problemer i forbindelse med afholdelse af ferie, men der må der findes en 

løsning på. 

Bestyrelsen indstiller til at acceptere tilbud.     

Der var i sidste budgetår afsat penge til nyt inventar i fælleshuset. De er ikke brugt men der er nu 

kommet tilbud på borde og stole. Sælger kommer med de man gerne vil kigge på. 

Der sættes røgalarmer op efterhånden som man skal have beboerservice.  

 

6. Nyt fra udvalg. 

Sedler sendes ud vedr. fastelavnsfesten 6. marts. – så er der 14 dage at melde til i. 

Der er et blad på vej – et opslagsværk om bebyggelsen – husorden og mange andre praktiske ting og 

sager. Alle må hjælpe til at få tingene skrevet.  En idé til nyhedsbrev er på tegnebordet. 

 

7. Fælles afholdelse af juletræsfest med mere. 
Der forfattes et brev til de andre afdelinger om lyst til at lave fælles-arrangementer – evt. med et 

udvalg med deltager fra hver afd. 

 

8. Vedr. Fremtidige udbetalinger til klub 24 
Udgifter i klub 24 bør afholdes af bestyrelsen. 

 

9. Har bestyrelsen punkter der skal drøftes på beboermøde. 
Der overvejes punkter indtil næste møde. 

 

10. Orientering vedr. ansøgning hos Landsbyggefonden. 

Landsbyggefonden har først nu modtaget sagen vedr. renovering fra Domea´s byggeafdeling. 

Bestyrelsen sender en klage til Byggeafdelingen og beder om en forklaring. 

 

11. Evt. 

Lås til skab i 62 

 


